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Millet Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni ve sahibi Cengiz 
Ömer, evinin önünde Yunanlı 
bir polis memurunun 
saldırısına uğradı. 10 Haziran 
akşamı gerçekleşen olayda, 
evinin önünde kalp hastası 
olan annesini indirmek için 
geçici olarak arabasını park 
eden Cengiz Ömer’e 
arkasında duran ve yolunun 
kapatıldığını ileri sürerek 
arabasından inen polis 
memuru saldırıda bulundu. 
 
Polis memuru “Türkler dışarı, 
Türklerin Yunanistan’da işi 
yok, Türkiye’ye gidin” 
şeklinde tehditler savurarak 
önce gazeteci Cengiz Ömer’e 
ardındanda kalp hastası 
annesi ve babasına fiziki 
saldırıda bulundu. Darp 
edilen gazeteci Cengiz 
Ömer’in annesi olayın 
ardından rahatsızlanarak 
hastaneye kaldırıldı. Cengiz 
Ömer polis memuru hakkında 
mahkemeye şikayette 
bulundu. 
    
Gazeteci Cengiz Ömer olayın 
münferit bir saldırı olmadığını 
belirterek “bu olay daha önce 
sabık Vaaz ve İrşat Heyeti 
Başkanı Abdullah Çolak’a 
yapılan saldırı ile benzerlikler 
taşımaktadır, bu olayın bir 
tesadüften ibaret olduğu 
konusunda şüphelerim var” 
şeklinde konuştu. Son 
zamanlarda gazetesinin Batı 
Trakya Türklerinin hakları 
konusunda tavizsiz ve cesur 
yayınlarından ötürü Yunan 
basınının iftira kampanyasına 
ve tehditlerine maruz kalarak 
hedef gösterildiğini belirten  

 
Cengiz Ömer, kendisine ve 
ailesine yapılan bu saldırının 
zamanlama ve taktik 
açısından düşündürücü 
olduğunu ifade etti. 
 
Üzücü olayın ortaya 
çıkmasının ardından bir basın 
açıklamasında bulunan 
Avrupa Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABTTF) Başkanı 
Halit Habipoğlu, gazeteci 
Cengiz Ömer’e geçmiş olsun 
dileklerini ileterek, Batı 
Trakya’daki kamu 
görevlilerinin ve özellikle 
polislerin Türklere karşı aşırı 
milliyetçi tutumlarını 
sürdürdüklerini ifade etti. 
Habipoğlu “bu saldırı polisin 
Türklere karşı olan tutumunu 
ortaya koymaktadır. Batı 
Trakya’daki Yunanlı kamu 
görevlileri Türklere karşı olan 
nefretlerini fırsat 
bulduklarında 
göstermektedirler” dedi.  

 
Çoğunluk toplumunun 
Azınlığımız ile bir arada ve 
uyum içerisinde yaşamak için 
çaba göstermesi gerektiğini 
ifade eden ABTTF Başkanı 
Habipoğlu “ancak Batı Trakya 
Türklerinin haklarını savunan 
bir gazetecimiz üzücü bir 
saldırıya uğruyor. Bu olayların 
önüne geçmek için farklı kim-
liklere hepimiz saygı 
duymalıyız. Aşırı milliyetçi 
fanatiklerin aramızda 
barınmasına izin vermemeliy-
iz. Bu konuda en büyük so-
rumluluk Yunan toplumuna ve 
devlet görevlilerine 
düşmektedir. Eğer 
Azınlığımızdan da polis 
memurları alınsaydı, kamu 
görevlisi yapılsaydı bu olaylar 
meydana gelmezdi. Bu olay 
kamu görevlerine artık 
Azınlığımız mensuplarınında 
alınmasının zamanının 
geldiğini göstermektedir” 
diyerek açıklamasını bitirdi. 
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Yunanistan’da yayın yapan 
aşırı sağcı Stohos Gazetesi 
Azınlık Milletvekili İlhan 
Ahmet’i hedef göstererek 
tehdit etti.  
 
Stohos Gazetesinin son 
sayısında başsayfadan 
yayınlanan haberde, Ahmet’in 
Dr. Sadık Ahmet’in yolundan 
inançla ilerlediği belirtilerek 
sonunun Dr. Sadık Ahmet gibi 
olabileceği şeklinde bir yorum 
yapıldı.  
 
Stohos Gazetesinin haberinde 
İlhan Ahmet’in yaptıklarının 
Yunan halkının dayanıklılık 
sınırını aştığı belirtildi. 
Gazete İlhan Ahmet’in 
Türkiye propagandası yaptığı 
gibi bir iddia ortaya atarak 
İlhan Ahmet’i ağır bir dille 
eleştirdi. 
    
Yunan basınında İlhan 
Ahmet’e yapılan saldırının 
ardından bir basın 
açıklamasında bulunan Avrupa 
Batı Trakya Türk Federasyonu 
(ABTTF) Başkanı Halit 
Habipoğlu, bu haberin Yunan 
basınında Batı Trakya 
Türklerine karşı olan 
önyargının bir kanıtı olduğunu 
ifade etti.Stohos Gazetesi’ni 
kınayan Habipoğlu “Yunan 
basını, geçmişte olduğu gibi 
bugün de Azınlığımızı 
sindirmek için ortamı 
gerginleştirmeye çalışıyor. 
Bunun için asılsız haberler 
yaparak ve tehditler 
savurarak çoğunluk halkını 
tahrik etmeye gayret 
ediyorlar. Bu tarz basit 
oyunlar artık geçmişte 

Avrupa Batı Trakya Türk Avrupa Batı Trakya Türk Avrupa Batı Trakya Türk Avrupa Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABTTF) Avrupa Federasyonu (ABTTF) Avrupa Federasyonu (ABTTF) Avrupa Federasyonu (ABTTF) Avrupa 
Konseyi Parlamenterler Konseyi Parlamenterler Konseyi Parlamenterler Konseyi Parlamenterler 
Meclisi (AKPM) toplantılarına Meclisi (AKPM) toplantılarına Meclisi (AKPM) toplantılarına Meclisi (AKPM) toplantılarına 
katıldıkatıldıkatıldıkatıldı    
    
Avrupa Batı Trakya Türk Fede-
rasyonu (ABTTF) 26-29 Hazi-
ran tarihlerinde Fransa’nın 
Strasbourg kentinde düzenle-
nen Avrupa Konseyi Parlamen-
terler Meclisi (AKPM) 
toplantılarına katıldı. AKPM 
toplantılarında ABTTF Yuna-
nistan Çalışmaları ve Ekono-
mik Araştırmalar Masası Direk-
törü Mustafa Geveli 
tarafından temsil edildi. 
AKPM’nin Bahar Oturumu’nda 
19. madde ile ilgili önerge 
verilmesinin ardından düzen-
lenen ilk Meclis toplantısında 
önergenin kabulü için ABTTF 
tarafından sıkı bir lobi faaliye-
ti yürütüldü. Önergeye imza 
koyan parlamenterlere 
teşekkür edilirken önergenin 
kabulü için de bir çok parla-
menter ile birebir görüşmeler 
yapıldı. 
 
19. madde önergesi onaylandı19. madde önergesi onaylandı19. madde önergesi onaylandı19. madde önergesi onaylandı    
    
Önergenin durumu ile ilgili 
yapılan görüşmelerin etkili 
olduğu önergenin onaylanması 
ile ortaya çıktı. Yapılan 
görüşmelerin ardından bir çok 
parlamenter tarafından öner-
genin desteklenmesi konusun-
da olumlu görüşler dile getiril-
di. Toplantıların son günü 
önergenin başını çeken 
Letonyalı parlamenter Boriss 
Cilevics 19. madde ile ilgili 
önergenin AKPM tarafından 
onaylandığını açıkladı. Bu 
gelişmenin ardından Joao Mo-
ta Amaral yaptığı açıklamada 
önergenin çok iyi yolda 
olduğunu belirterek bürokra-
tik işleme girdiğini söyledi. 
 
Önergenin sahibi Boriss Cile-
vics zor bir sürecin ardından 
yapılan lobi çalışmaları ile 

önergeyi kabul ettirmeyi 
başardıklarını belirterek bu 
önergenin Makedon Azınlık 
için verilmiş olan önerge ile 
birlikte yürütüleceğini 
açıkladı. Süreç, önerge için 
bir raportörün belirlenmesi ile 
devam edecek. Seçilecek olan 
raportörün esnek ve 
azınlıklarla ilgili konularda 
deneyimli olması gerektiği 
önergedede belirtilmiş durum-

da. Seçilecek olan raportör 
Batı Trakya Türk Azınlığı’nın 
uğramış olduğu hak ihlalleri 
ile ilgili incelemelerde bulu-
narak bir rapor hazırlayacak 
ve AKPM’ye sunacak. 
 
Bu önergeyi iyi Bu önergeyi iyi Bu önergeyi iyi Bu önergeyi iyi 
değerlendirmeliyiz.değerlendirmeliyiz.değerlendirmeliyiz.değerlendirmeliyiz.    
    
Gelişmeler üzerine bir basın 
açıklaması yapan ABTTF 

Başkanı Halit Habipoğlu 
„önergenin AKPM’de 
onaylanması çok sevindirici ve 
önemli bir gelişme. Daha önce 
Türk parlamenterin sunduğu 
önergenin ardından bugün 
Avrupalı parlamenterlerde 
sorunlarımızın farkına vardı. 
Bu önerge Yunanistan’a 
oluşturulacak siyasi baskının 
önünü açar. Bu önergeyi iyi 
değerlendirmeliyiz. Şimdi 

seçilecek raportör ile birlikte 
çalışarak Batı Trakya Türk 
Azınlığı’nın bütün sorunlarının 
rapora girmesini sağlamalıyız“ 
dedi. Önergenin raportörü 
olarakta önergeyi veren ve 
Batı Trakya Türk Azınlığı’nın 
sorunlarına çok olumlu 
yaklaşan Boriss Cilevics seçil-
di. Raportörün sekreterligine 
de Catherine Maffucci-Hugel 
atandı. 

Letonyalı parlamenter Boriss CilevicsLetonyalı parlamenter Boriss CilevicsLetonyalı parlamenter Boriss CilevicsLetonyalı parlamenter Boriss Cilevics    

Mustafa Geveli, Mustafa Geveli, Mustafa Geveli, Mustafa Geveli, Alp Ay Alp Ay Alp Ay Alp Ay     
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kalmıştır, bu şekilde 
Azınlığımızı asla 
sindiremeyeceklerini 
bilmelidirler” dedi.  
 
Azınlık siyasetçilerine de 
mesaj gönderen ABTTF 
Başkanı Habipoğlu, 
“Azınlığımız için mücadele 
eden siyasetçilerimiz bu 
tehditlerden yılmamalı. 
Demokratik yollardan 
mücadelelerine devam 
etmeli. Haklı davamızda 
toplumumuzu yönlendiren 
siyasetçilerimiz kararlı bir 
şekilde gerek mecliste, 
gereksede meclis dışında Batı 
Trakya Türk Azınlığı’nın 
sorunlarını dile getirmeye 
devam etmeli. Azınlığımızın 
sorunları ancak bu şekilde 
çözülür. Yoksa Stohos 
Gazetesi’nin yaptığı gibi 
gerginlik yaratmaya çalışarak 
hiç bir yere varılamaz” dedi.  
 

İlhan Ahmet’in önemli işler 
yaptığına değinen Habipoğlu 
“Milletvekilimiz mecliste 
verdiği önergelerle, Azınlık 
yararına yaptığı Türkçe 
kitapların getirilmesi, 
Dışişleri Bakanı ve Bakan 
Yardımcısı nezdindeki 
girişimleri ile dikkatleri 
bölgeye çekmesi gibi 
çalışmalarla, Azınlığımız ile 
çoğunluk toplumu arasındaki 
diyaloğun gelişmesine büyük 
katkılar yapmaktadır. Diğer 
Azınlık siyasetçilerimizde 
aynı şekilde diyalog yollarını 
aramalıdırlar ve arıyorlar da. 
Ancak görünen o ki Azınlık ile 
çoğunluk arasındaki 
diyaloğun gelişmesi bazı 
kesimleri rahatsız ediyor” 
diyerek sözlerini bitirdi. 
 

Stohos Gazetesi Yunan 
Genelkurmay’ı ve Yunan 
İstihbarat’ına yakınlığı ile 
biliniyor. Gazetenin bu 
haberi, İlhan Ahmet’in 
Gümülcine Türk Gençler 
Birliği ile ilgili düzenlediği 
etkinlik ve Batı Trakya’daki 
tütüncülerin Yunan 
hükümetince yoksullaştırılma 
politikalarına karşı çıkması 
sebebiyle yaptığı tahmin 
ediliyor. 

    

  Batı Trakya İzlenimlerim  Batı Trakya İzlenimlerim  Batı Trakya İzlenimlerim  Batı Trakya İzlenimlerim    
    
    
    
    

Ben de hepiniz gibi yılın 11 ayı çalışıp 12. ayınıda memleketimiz olan 
Batı Trakyamızda eşim ve üç çocuğum ile birlikte bir ay tatil yapma, 
hasret giderme ve tabiiki tatilin yanı sıra vazgeçemediğimiz Batı 
Trakya davamız için temaslarda bulunma fırsatını yakaladım. Her ne 
kadar iş stresini atmaya, yeni bir iş sezonuna enerji depolamaya 
çalışsam da başında bulunduğum ABTTF’nin bana yüklediği 
sorumluluktan ötürü Batı Trakya’daki kurum ve kuruluşlarımızla 
görüşmeler yaptık.  
 

Genel olarak Batı Trakya Avrupa’nın en az gelişmiş bölgesi olsa da iş 
hayatı ve yaşamın bölgemizde kıpırdamaya başladığı izlenimini aldım. 
Azınlık insanlarımızı orta boylu da olsa iş sahalarında görmek hatta 
bazı iş adamlarımızın Batı Trakya’nın dışına açılmaya başladığını 

görmek çok memnun ediciydi. Ancak bizim deyimimizle rençberlerimiz, özellikle tütüncülerimizin 
durumu pek umut verici değildi. Çünkü Avrupa Birliği 2013 yılında primleri kesecek ve şu anda 
çiftçilerimiz alternatif üretim modellerine yönelmiş değil. Bunu yapmazlarsa 2013 yılı geldiğinde 
zor durumda kalacaklarını düşünmek üzüntü verici. Bu konudada halkımızı bilgilendirmek ve 
yönlendirmek için en büyük görev yerelde belediyelere ve valiliklere, hükümettede bölge genel 
sekreterliğine ve bakanlıklara düşüyor. 
 

Her ne kadar geçmişteki ağır baskılar geride kalsa da genel olarak çoğunluğa nazaran bir takım 
ayrımcılıklar hala mevcut. Çoğunluk toplumunun egemenliğindeki hükümetler ve yerel birimler 
her ne kadar yasalar önünde eşit (isonomia kai isopolitia) olduğumuzu söylesede, uygulamada 
halen Yunanistan vatandaşı olmamıza rağmen günlük hayatımızda üvey evlat muamelesi 
görüyoruz. Azınlık sorunları bakımından pek bir şeyin değişmediğini görüyoruz. Eğitim konusunda, 
evet her ne kadar anavatandan yeni Türkçe kitaplar gelmiş olmasına rağmen, öğretmen 
gelmesine izin verilmiyor ve yerlerine çocuklarımızın eğitimi için yetersiz öğretmenler atanıyor. 
Kimliğimiz inkar ediliyor, müftülük makamımız halen daha tayin edilmiş müftüler tarafından işgal 
altında, cemaat seçimleri 1967’den beri yapılmıyor, eski ve yeni derneklerimizin isimlerinde 
„Türk“ kelimesi hatta „Azınlık“ kelimesi bulunduğu için örgütlenme hürriyetinden mahrum 
durumdayız. Tüm bunlara ilaveten nüfusu 150 bin civarında bulunan Azınlığımızın ülkemiz 
meclisinde tek bir siyasi temsilcisi dahi bulunmuyor. Şimdi diyeceksiniz ki bizim başkan ne 
anlatıyor ve İlhan Ahmet’in milletvekili olduğunu bilmiyormu? Evet İlhan Ahmet Azınlığımızın 
oyları ile meclise seçildi ve üç yıldan beri Azınlığımızın Yeni Demokrasi Partisi milletvekili olarak 
mecliste sesimizi duyurmaya gayret ediyor. Gayret ediyor ama unutulmamalıki, öncelikle 
partisini yani ilk sırada Yeni Demokrasi Partisi’ni ve ardından da ikinci sırada Azınlığımızı temsil 
ediyor.  Demokrasinin beşiği olan ülkemize hiç yakışmayan bir uygulama yani bağımsızlara dahi %
3 baraj uygulması 90’lı yıllardan bu yana yürürlükte. Romanya bile, bugün yeni bir Avrupa Birliği 
ülkesi olarak azınlıklara mecliste en azından 1 kontenjan milletvekilliği ayırıyor.  
 

Azınlığımızın milletvekili, vali yardımcıları, belediye başkanları, azalar, dini liderlerimiz 
profesyonel olarak çalışıyorlar. Yerelde Azınlığımızın sorunlarını çözmek, ulusal alandada 
Azınlığımızın sorunlarını anlatıp çözüme yönelik destek bulmak amacıyla çabalıyorlar. İşleri 
tahmin edildiği gibi o kadarda kolay değil. Çünkü bir taraftan Azınlığımız insanları genişleyen 
bilgileri ile beklentileri karşılanmadığı zaman demokrasinin kuralı olan seçim yoluyla kendilerine 
tepkilerini gösterebiliyor, hem de aynı zamanda bu temsilcilerimiz çoğunluğun siyasi kurumlarını 
memnun etmeye ve çoğunluk ile azınlık arasında diyalog geliştirmeye çalışıyorlar.  
 

Diğer taraftanda bizler, yani diasporada yaşayan Batı Trakya Türkleri, ülkemiz Yunanistan’da 
gördüğümüz usulsüzlükleri ve haksızlıkları yılın 11 ayı yaşadığımız yabancı bir ülkeye getiriyor ve 
karşılaştırıyoruz.  Ailemizle, arkadaşlarımızla, derneklerimizle ve Federasyonumuzla  nedenini 
aramaya calışıyoruz. Çoğumuz kader deyip güncel hayata geçip yaşam mücadelesi ile meşgul 
oluyor. Bazılarımız da, yani biz yöneticiler yaşam mücadelemize ilaveten ailemizden zaman çalıp 
tüm bu haksızlıkların ortadan kalkması için kollarımızı sıvayıp firsat yaratarak bizimle mücadele 
edecek dost arıyoruz. Yunanistan’daki profesyonel çalışmalara karşılık hiç bir karşılık beklemeden 
yapıyoruz bunu. Bizim, bu hislerimizi ve heyecanımızı, haksızlığın merkezi olan ülkemiz 
Yunanistan’a bilhassa da Batı Trakya’ya taşıyabilmemiz, tatilde olduğu gibi arabamızın camından 
yalnız pembe, mavi, kırmızı boyalı evleri değil, aynı zamanda evlerin içindeki mobilyaları, odaları 
görmemiz ve Batı Trakya’yı bu şekilde yaşamamız gerektiği kanaatindeyim. Bu sebeple ABTTF 
olarak Batı Trakya’nın bir parçası olduğumuzu asla aklımızdan çıkarmamalı ve Yunanistan’daki 
temsilimizi ve çalışmalarımızı arttırmalıyız. 
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Avrupa Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABTTF) 
Başkanı Halit Habipoğlu’nun 
da davet edildiği Azınlık 
Danışma Kurulu toplantısı 9 
Temmuz Pazartesi günü 
Gümülcine’de yapıldı.  
 
Başkanlığını Azınlık Danışma 
Kurulu Başkanı ve Gümülcine 
Seçilmiş Müftüsü İbrahim 
Şerif’in yaptığı toplantının 
yoğun gündem maddelerine 
geçilmeden önce ABTTF 

Başkanı Halit Habipoğlu’na 
söz verildi. Başkan 
Habipoğlu yaz tatili için Batı 
Trakya’da bulunmasından 
dolayı kendisinide toplantıya 
davet eden Azınlık Danışma 
Kurulu’na teşekkürlerini 
iletti. Yoğun gündem nede-
niyle konuşmasını kısa kesen 
Habipoğlu ABTTF’nin 13. 
Dönem faaliyetlerini içeren 
faaliyet raporunu ve dört 
dilde yayın yapan haber bül-
tenini katılımcılara sunduk-
tan sonra ABTTF’nin 30 der-
nek ve 5000’in üzerinde üye 
ile elbirliği içerisinde Batı 
Trakya davasının peşinde 
olduğunu Azınlık Danışma 
Kurulu’nun bilmesi 
gerektiğini ifade etti. 
 
Toplantının gündemi Toplantının gündemi Toplantının gündemi Toplantının gündemi 
yoğunduyoğunduyoğunduyoğundu    
 
Son günlerdeki önemli 
gelişmeler dolayısıyla Azınlık 
Danışma Kurulu toplantısı 
oldukça yoğun bir gündemle 
gerçekleştirildi. Toplantı 
esnasında ABTTF ve Batı 
Trakya Azınlığı Yüksek Tah-
silliler Derneği’nin (BTAYTD) 

Avrupa Halkları Federal 
Birliği (FUEN) üyeliği 
sırasında yaşanan perde 
arkası gelişmeleri BTAYTD 
Başkanı Cemil Kabza 
tarafından gündeme taşındı. 
Cemil Kabza’nın talebi üze-
rine yaşanan gelişmeler 
toplantıda gündeme alındı. 
ABTTF Başkanı Halit 
Habipoğlu her iki 
kuruluşunda FUEN üyeliği 
sürecinde yaşanan 
gelişmeleri tüm ayrıntıları 

ile anlatarak Kurul üyelerini 
bilgilendirdi ve ABTTF’nin 
her iki kuruluşunda FUEN’e 
üye olabilmesi konusunda 
göstermiş olduğu çaba ve 
fedakarlıkları açık bir 
şekilde anlattı. 
 
Ziraat Bankası Danışma Ziraat Bankası Danışma Ziraat Bankası Danışma Ziraat Bankası Danışma     
Kurulu gündemindeKurulu gündemindeKurulu gündemindeKurulu gündeminde    
 
Toplantının bir diğer önemli 
gündem maddesi ise Batı 
Trakya’da T.C. Ziraat 
Bankası’nın şube açması 
konusunda yaşanan 
gelişmelerdi. Yunanistan 
Merkez Bankası’nın T.C. 
Ziraat Bankası’na Atina ve 
Gümülcine’de birer şube 
açmasına izin verilmesinin 
ardından yaşanan gelişmeler 
ve 33 PASOK milletvekilinin 
bu karara karşı mecliste 
verdikleri soru önergesi ma-
saya yatırıldı. Yunanistan 
Merkez Bankası’nın kararı 
olumlu karşılanırken PASOK 
milletvekillerinin tavrı sert 
bir şekilde eleştirildi. Azınlık 
Danışma Kurulu Batı Trakya 
Türk Azınlığı’nın ve bölgenin 
ekonomisine büyük katkıda 

bulunacak olan bu karara 
karşı PASOK gibi sosyalist bir 
partinin milletvekillerinin 
aşırı milliyetçi tutumlarının 
bölge için zararlı olduğunu 
belirterek önergeyi veren 
PASOK milletvekillerini 
kınadı. Toplantıda son ola-
rak Azınlık Danışma 
Kurulu’nun yeni tüzüğü 
tartışıldı. Azınlık Danışma 
Kurulu’nun hazırlanan yeni 
tüzüğünün taslağı toplantı 
esnasında Kurul üyelerine 
sunuldu. Yapılan 
değerlendirmeler sonucunda 
Azınlık Danışma Kurulu’nun 
yeni tüzük taslağı üzerinde 
uzlaşmaya varıldı, tüzüğün 
oylanması bir sonraki 
toplantıya bırakıldı. Tüzük 
taslağı üzerindeki 
değerlendirmelerin ardından 
toplantı sona erdi.  
 
ABTTF Batı Trakya’daki ABTTF Batı Trakya’daki ABTTF Batı Trakya’daki ABTTF Batı Trakya’daki     
faaliyetlerine faaliyetlerine faaliyetlerine faaliyetlerine     
ağırlık vermeye başlıyorağırlık vermeye başlıyorağırlık vermeye başlıyorağırlık vermeye başlıyor    

 
Toplantının ardından bir 
değerlendirme yapan Halit 
Habipoğlu Azınlık Danışma 
Kurulu’nun önemine 
değinerek “Azınlık Danışma 
Kurulu Azınlığımız için son 
derece önemli bir kurumdur 
ve faaliyetleri ile 
Azınlığımızın mücadelesini 
ayakta tutmaktadır. ABTTF 
ve Azınlık Danışma Kurulu 
aralarındaki işbirliğini 
güçlendirerek birlikte 
çalışmaya devam etmelidir. 
Biz ABTTF olarak bu konuda 
sorumluluğumuzun 
farkındayız ve artık 
Yunanistan’daki 
faaliyetlerimize daha çok 
ağırlık vermeye başlıyoruz, 
bunun içinde gerekli 
çalışmaları yapıyor, gerekli 
adımları atıyoruz” şeklinde 
konuştu. Habipoğlu 
toplantının faydalı geçtiğini 
belirtti ve toplantı 
hakkındaki izlenimlerinin 
olumlu olduğun söyleyerek 
toplantıdan ayrıldı. 

     

İskeçe' de çıkan tek Türkçe 
gazete Millet'in Sahibi ve Ge-
nel Yayın Yönetmeni Gazeteci 
Cengiz Ömer ile yanında bulu-
nan kalp hastası annesi ve 
babasının 10 Haziran' da bir 
polis memurunun fiziki 
saldırısına uğradıklarını, bu 
saldırı sırasında “Türkler 
dışarı, Türklerin Yunanistan' -
da işi yok, Türkiye' ye gidin” 
gibi sözlere maruz kaldıklarını 
Avrupa Batı Trakya Türk Fede-
rasyonu (ABTTF) tarafından 
yapılan açıklama üzerine 
öğrenmiştik.  
 
ABTTF Başkanı Halit 
Hatipoğlu' nun Batı Trakya' da-
ki kamu görevlilerinin ve özel-
likle polislerin Türklere karşı 
aşırı milliyetçi tutumlarını 
sürdürdükleri yolundaki 
hatırlatmasını da dikkate ala-
rak, bir yandan saldırıya 
uğrayan meslektaşımızın ilgili 
makamlara yaptığı suç duyuru-
sunun sonucunu beklerken, 
diğer yandan da Yunanistan' -
daki ATGB üyesi 
arkadaşlarımız aracılığıyla bu 
olayı yerinde inceledik.. Bu 
incelemelerimiz sonucu, 
saldırganla ilgili bir idari ya da 
cezai soruşturma 
yapılmadığını, üstelik 
meslektaşımıza yönelik 
baskıların yoğunlaştığı haberini 
aldık. 
Bu arada Ömer' in saldırı 
sonrası İskeçe Emniyet 
Müdürlüğü' ne gidip, bizzat 
Müdür' le görüştüğünü ve 
saldırgan polisten şikayetçi 
olduğunu, hakkında 
soruşturma başlatılmasını ta-
lep ettiğini, ancak olayın üze-

    

Azınlık Danışma Kurulu ÜyeleriAzınlık Danışma Kurulu ÜyeleriAzınlık Danışma Kurulu ÜyeleriAzınlık Danışma Kurulu Üyeleri    

ATGB Başkanı Gürsel Köksal ATGB Başkanı Gürsel Köksal ATGB Başkanı Gürsel Köksal ATGB Başkanı Gürsel Köksal     
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rinden bir ay geçmesine 
rağmen herhangi bir gelişme 
olmadığı gibi, son günlerde 
bazı polislerce tehdit edildiğini 
öğrendik. Kendisine saldıran 
Emniyet Müdürlüğü Narkotik 
Şube' de görevli polisin 
İskeçe' de üst düzey bir yöneti-
cinin yeğeni olduğunu ve bazı 
siyasilerin araya girerek kendi-
sini davadan 
vazgeçirmeyeçalıştığını belir-
ten Ömer, bazı polislerin ise 
“Davandan vazgeçersen iyi 
olur. Meslektaşımızın 
mesleğini kaybetmesini iste-
miyoruz. Eğer o bir cezai 
soruşturmaya uğrarsa, senin 
de gazetenin ne olacağı konu-
sunda sorular sorulabilir” söz-
leriyle tehditlerde 
bulunduklarını belirtiyor. 
 
ATGB olarak saldırıya uğrayan 
Millet Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni Cengiz Ömer' e, 
anne ve babasına tekrar 
geçmiş olsun diliyor, bu 
saldırıyı, saldırıdan sonraki 
tehditleri, bu saldırı ve tehdit-
lerin ardındaki kişi ve 
kurumları kınıyoruz... Yunan 
makamlarını ise, saldırganla 
ilgili cezai soruşturmayı bir an 
önce başlatmaya, 
meslektaşımıza yönelik tehdit-
leri de bu soruşturma 
kapsamında ele almaya 
çağırıyoruz.  
 
Bu olayın başta ATGB üyeleri 
olmak üzere Avrupa' daki Türk 
gazetecilerin Batı Trakya' daki 
Türk azınlığın ve oradaki 
meslektaşlarımızın sorunlarını 
daha da duyarlı bir gözle izle-
mesine yol açtığını ve bizlerin 
de bunun için daha yoğun çaba 
göstereceğimizi kamuoyuna 
duyuruyoruz.  
 
Gürsel Köksal (ATGB Başkanı) Gürsel Köksal (ATGB Başkanı) Gürsel Köksal (ATGB Başkanı) Gürsel Köksal (ATGB Başkanı) 
16 Temmuz 2007 16 Temmuz 2007 16 Temmuz 2007 16 Temmuz 2007     

Avrupa Batı Trakya Türk Fe-
derasyonu (ABTTF) Başkanı 
Halit Habipoğlu Batı 
Trakya’daki temasları çerçe-
vesinde Gümülcine Vali 
Yardımcısı Sibel 
Mustafaoğlu’nu 19 Temmuz 
Perşembe günü makamında 
ziyaret etti. Sibel 
Mustafaoğlu’nu vali 
yardımcısı seçilmesinin 
ardından ilk kez ziyaret eden 
ABTTF Başkanı kendisini yeni 
görevinde dolayı tebrik edip 
bundan sonraki çalışmaları 
için başarılar diledi .Batı 
Trakya’daki Türk yerel yöne-

ticilerin işlerinin kolay 
olmadığını belirten Habipoğlu 
Mustafaoğlu’nun bu zorlu 
görevin üzerinden başarıyla 
geleceğine inandıklarını be-
lirtti ve sivil toplum 
kuruluşları olarak yardımcı 
olmaları gerektiğini ifade 
etti. 
 

Sibel Mustafaoğlu’nun bir 
kadın olarak vali yardımcısı 
olmasının çok önemli 
olduğunu belirten Habipoğlu 
„Sibel Mustafaoğlu Batı Tra-
kya Türk kadınının başarılı 
olabileceğini göstermektedir  
 
 
 
 
 

 
 
 
 

ve kendisi Batı Trakya Türk 
kadınını en iyi şekilde temsil 
etmektedir. Kendisini bir 
bayan olarak bu göreve 
seçildiği için ayrıca tebrik 
ediyorum“ dedi. 
 

Gümülcine Vali Yardımcısı 
Sibel Mustafaoğlu da görevi-
nin getirdiği sorumluluğun 
bilincinde olduğunu belirte-
rek Batı Trakya Türk 
Azınlığı’nın sorunları için ve 
Batı Trakya Türk kadınının 
toplumsal hayattaki gelişimi 
için elinden gelen gayreti 
göstereceğini ifade et-
ti.rından dolayı ABTTF’yi de 
tebrik eden Mustafaoğlu 
ABTTF’nin Batı Trakya 
Türkleri için son derece ö-
nemli bir kurum olduğunu 
belirtti. Uluslararası alandaki 
başarılı çalışmalarından 
dolayı ABTTF’yi de tebrik 
eden Mustafaoğlu ABTTF’nin 
Batı Trakya Türk Azınlığı’nın 
dünya kamuoyuna tanıtılması 
yönündeki çalışmalarını 
desteklediklerini ifade etti. 

Vali Yardımcısı Sibel Mustafaoğlu, Habipoğlu Vali Yardımcısı Sibel Mustafaoğlu, Habipoğlu Vali Yardımcısı Sibel Mustafaoğlu, Habipoğlu Vali Yardımcısı Sibel Mustafaoğlu, Habipoğlu     

 

Kanal Avrupa televizyonunda 
cuma akşamları canlı olarak 
yayınlanan Sivil İnisiyatif 
programında bu hafta Türkiye 
dışında yaşayan Türklerin 
sorunları tartışıldı. 
Programda, Almanya’daki 
Türkler, Irak Türkmenleri ve 
Yunanistan’daki Batı Trakya 
Türk Azınlığı Türklerin 
sorunları masaya yatırıldı. 
 
Batı Trakya Türk Azınlığı’nın 
Yunanistan’da yaşadığı azınlık 
sorunlarının irdelenmesi 
amacıyla programa Avrupa 
Batı Trakya Türk Federasyonu 
(ABTTF) uzman olarak davet 

edildi. 20 Temmuz Cuma 
akşamı saat 20:15’te canlı 
olarak yayınlanan ve yaklaşık 
2.5 saat süren programda, 
Anavatan toprakları dışında 
yaşayan Türk toplumlarının 
sorunları masaya yatırıldı.  

 
“Sivil İnisiyatif” 
programına, 
Federasyonu 
temsilen katılan 
ABTTF Genel 
Sekreteri Özkan 
Reşit de, Batı 
Trakyalılarla ilgili 
geniş bilgi verdi. Batı 
Trakya’nın Lozan 

Antlaşması ile Yunanistan’a 
bırakıldığını belirten Reşit, 
bölgede yaşayan azınlığımızın 
iki ülke arasında yapılan 
antlaşmalardan doğan ama bir 
türlü kullanamadığı haklarını 
anlattı. 
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Yaz tatili dolayısıyla Batı 
Trakya’da bulunan Avrupa 
Batı Trakya Türk Federasyonu 
(ABTTF) Başkanı Halit 
Habipoğlu ve Başkan 
Yardımcısı Sebahattin Mümin, 
Azınlığımızın sorunlarını 
duyurma konusunda önemli 
görevler üstlenen Batı Trakya 
Türk Basını ile bir araya 
geldiler.  
 
Halit Habipoğlu ve Mümin’in 
ev sahipliğinde 11 Temmuz 
Çarşamba akşamı 
Gümülcine’de Batı Trakya 
Türk Basını’na bir yemek 
verildi ve bu buluşma vesilesi 
ile tanışma, kaynaşma ve 
önemli konuları konuşma 
fırsatı yakalandı. Yemeğe 
Gündem’den Ozan Ahmetoğlu, 
Cumhuriyet’ten Sezer Rıza ve 
Dilek Adalı, Bülten’den Salim 
Ahmet, Olay’dan Ahmet 
Davut, Trakya’nın Sesi’nden 
Abdülhalim Dede, Birlik’ten 
İlhan Tahsin, Millet’ten Cengiz 
Ömer, Feyzullah Hasankahya 
ve Mustafa Trampa, Anadolu 
Haber Ajansı’ndan Mehmet 
Hatipoğlu, Azınlıkça 
Dergisi’nden Aydın Bostancı, 
Türk radyolarından Radyo 
City’den Halit Halil İbrahim, 
Işık FM’den Mustafa Çolak ve 
Tele Radyo’dan Ramadan 
Ömer Recepoğlu katıldılar. 
 
Halit Habipoğlu yemekte 
ABTTF’nin faaliyetlerini her 

zaman duyuran basınımızın 
üyelerine davete 
katıldıklarından dolayı 
teşekkür ederek ABTTF’nin 
yeni yapılanması ve son 
dönem faaliyetleri hakkında 
bilgiler verdi. Ardından 
yemeğe geçildi ve karşılıklı bir 
sohbet havası içerisinde 
ABTTF ve Batı Trakya Türk 
Azınlığı’nın durumu hakında 
durum değerlendirmesi 
yapıldı. Habipoğlu Türk 
gazetecilerin sorularını 
yanıtlarkende özellikle 
ABTTF’nin uluslararası 
faaliyetlerinin Azınlığımıza 
katkıları üzerinde durdu.  
 
Batı Trakya Türk Basını’ndan 
bir beklentileri olup olmadığı 
yönündeki bir soruyu ABTTF 
olarak Batı Trakya Türk 
Basını’ndan özel bir beklenti 
içinde kesinlikle değiliz diye 
yanıtlayan Habipoğlu, 
basınımızın Dedeağaç 
bölgesine de ağırlık vermesi 
gerektiğini belirtti. Habipoğlu 
Dedeağaç bölgesindeki 
sorunların ve gelişmelerin de 
gündeme taşınması gerektiğini 
belirtirken, basın mensupları 
da uzaklık sebebi ile Dedeağaç 
bölgesine ulaşmakta zorluk 
çektiklerini belirttiler. Batı 
Trakya Türk Basını’nın zaten 
üzerine düşeni yaptığını 
söyleyen Habipoğlu, basının 
bundan sonrada üzerine 
düşeni yapmaya devam ederek 

baskılardan hala başını 
kaldıramayan Azınlığımıza 
sahip çıkan, yalnız 
bırakmayan, sorunlarını 
duyuran bir basının var olduğu 
konusunda güven vermeye 
devam etmesini gerektiğini 
söyledi. 
 
ABTTF’nin kurumsallaşma 
çabalarının başarı ile 
sürdüğünü söyleyen 
Habipoğlu, önümüzdeki 
günlerde gerçekleştirmeyi 
planladıkları uluslararası 
faaliyetleri anlattı. Avrupa 
Konseyi’ndeki başarılı 
çalışmaların sonuçlarından 
örnekler veren ABTTF Başkanı 
bu başarıları Avrupa 
Parlamentosu’ndaki ve 
Birleşmiş Milletler 
bünyesindeki faaliyetlerede 
taşıyacaklarını söyledi. 
Bunların yanı sıra ABTTF’nin 
bilimsel çalışmalara da 
ağırlığını koymaya başladığını 
söyleyen Habipoğlu, “Batı 
Trakya Türk Azınlığı’nın 
Ekonomik Durumu” konulu 
raporun çok yakında 
kamuoyuna açıklanacağını 
bildirdi ve bu raporu Batı 
Trakya’da da tanıtmayı 
düşündüklerini söyledi. 
 
ABTTF’nin Almanya ve Avrupa 
çapındaki Batı Trakyalı 
Türklere yönelik faaliyetlerini 
de anlatan Habipoğlu, bu konu 
ile ilgili olarak yürütülen 

“Almanya’da Yaşayan Batı 
Trakya Türkleri Bilgi Bankası 
Projesi” adlı çalışmaya devam 
edildiğini söyledi.  
 
Yemekte, ABTTF’nin resmi 
yayın organı “Haber Bülteni” 
ile ilgili Batı Trakyalı Türk 
basın mensuplarından oldukça 
olumlu yorumlar geldi. Basın 
mensupları “Haber 
Bülteni”nin mükemmel 
olduğunu söylerken “Haber 
Bülteni”nin Türkçe’nin yanı 
sıra İngilizce, Yunanca ve 
Almanca olarak 
yayınlanmasının çok önemli 
olduğunu belirttiler. “Haber 
Bülteni”nin özellikle Yunanca 
yayınlanmasının Azınlık 
davasına büyük katkı yaptığını 
anlattılar ve Yunanistan’da 
dahi bu şekilde Yunanca bir 
yayının bulunmadığının altını 
çizdiler.  
 
Batı Trakyalı sivil toplum 
kuruluşu yöneticileri ve basın 
arasında var olan iyi ilişkilerin 
daha da güçlendirilmesi 
gerektiğinin konuşulduğu 
yemekte, bu şekilde Azınlığın 
sorunlarının daha güçlü dile 
getirilebileceği belirtildi. 
Yemek karşılıklı iyi dileklerin 
sunulması ile dostane bir 
şekilde devam ederken 
katılımcılar birbirlerine iyi 
çalışmalar dileyerek gecenin 
ilerleyen saatlerinde 
ayrıldılar. 
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ABTTF Heyeti İskeçe Müftüsü ABTTF Heyeti İskeçe Müftüsü ABTTF Heyeti İskeçe Müftüsü ABTTF Heyeti İskeçe Müftüsü 
Ahmet Mete’yi makamında Ahmet Mete’yi makamında Ahmet Mete’yi makamında Ahmet Mete’yi makamında 
ziyaret ettiziyaret ettiziyaret ettiziyaret etti    
    
Avrupa Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABTTF) Başkanı 
Halit Habipoğlu ve Başkan 
Yardımcısı Sebahattin Mümin 
13 Temmuz Cuma günü yeni 
seçilen İskeçe Müftüsü Ahmet 
Mete’yi makamında ziyaret 
etti. 
 
Mehmet Emin Aga’nın 
vefatının ardından İskeçe’de 
yapılan seçimle müftü seçilen 
Ahmet Mete makamında 
ABTTF heyetini kabul ederek 
bir süre görüştü ve ardından 
heyeti ile birlikte cuma 
namazı kıldı.  
 
Görüşmede ilk olarak Mete’yi 
yeni görevinden dolayı 
kutlayan ABTTF yönetim 
kurulu, Müftü’ye Batı Avrupa 
ülkelerindeki Batı Trakyalı 
Türkler adına başarılar diledi. 
Ardından ABTTF’nin yapısı ve 
faaliyetleri hakkında Mete’ye 
ayrıntılı bilgi verildi. 
ABTTF’nin uluslararası 
örgütlere üye olduğu, 
Birleşmiş Milletler, Avrupa 
Parlamentosu, FUEN gibi 
kuruluşlar nezdinde lobi 

faaliyetleri yaparak önemli 
başarılara imza attığı ve 
Azınlığımızı dünyaya en iyi 
şekilde tanıttığı belirtti. Dört 
faklı dilde yayın yaptıklarıı ve 
kapsamlı bir web sitelerinin 
bulunduğunu anlatan ABTTF 
Başkanı Halit Habipoğlu bu 
sayede Azınlığımızın Avrupa ve 
dünyada eskiye oranla daha 
çok tanındığını vurguladı. 
 
Habipoğlu ABTTF olarak tüm 
gücümüzle seçilmiş 
müftümüzün arkasındayız 
diyerek kendisinin göreve gelir 
gelmez biri bayan olmak üzere 
iki yardımcı atadığını, 
müftülük makamının 
kurumsallaşması yönünde 
adımlar attığını, bu sebeple 

kendisini ayrıca tebrik 
ettiklerini ifade etti.  
 
Almanya’daki İskeçelileri Almanya’daki İskeçelileri Almanya’daki İskeçelileri Almanya’daki İskeçelileri 
ziyaret etmek istiyorumziyaret etmek istiyorumziyaret etmek istiyorumziyaret etmek istiyorum    
    
İskeçe Müftüsü Ahmet Mete 
ABTTF heyetine 
ziyaretlerinden dolayı çok 
teşekkür etti ve ABTTF 
yöneticilerinin özverili 
çalışmaları ile Azınlığımızı 
dünyaya tanıtma konusunda 
önemli adımlar attıklarını 
söyledi. Mete ayrıca ABTTF 
heyetinin ziyaretinin kendisini 
onurlandırdığını da ifade etti. 
Ahmet Mete müftülüğün yeni 
yapılanması ile ilgili ABTTF 
heyetini bilgilendirirken 
İskeçe  Müslüman Türk 

toplumu için kolları sıvadığını, 
en kısa zamanda da 
Almanya’daki İskeçelileri 
ziyaret etmek istediğini bunun 
için de ABTTF’den davet 
beklediğini söyledi. 
 
Görüşmenin ardından müftü 
ve heyeti birlikte cuma 
namazı kılmak için camiye 
geçtiler. Namazın ardından 
ABTTF heyetini öğle 
yemeğinde ağırlayan İskeçe 
Müftüsü Mete müftülüğün 
faaliyetleri hakkında bilgiler 
verdi. Yemekte ABTTF ve 
İskeçe Müftülüğü’nün 
ortaklaşa ileriye dönük 
çalışmaları hakkında görüş 
alışverişinde bulunuldu. 
Habipoğlu Mete’nin 
seçilmesinin ardından çok kısa 
bir zaman geçmesine rağmen 
attığı kararlı ve cesur 
adımlarla merhum Aga’yı 
aratmayacağı izlenimi 
verdiğini belirterek İskeçe 
Müslüman Türk toplumunun 
yeni müftüsünün hayırlı 
olmasını diledi ve kendisini bir 
kez daha tebrik etti. Yemeğin 
ardından ABTTF heyeti İskeçe 
Müftüsü Ahmet Mete’ye ve 
müftülük görevlilerine 
çalışmalarında başarılar 
dileyerek İskeçe’den ayrıldı.  

 

ABTTF Başkanı ABTTF Başkanı ABTTF Başkanı ABTTF Başkanı     
City FM’in konuğu olduCity FM’in konuğu olduCity FM’in konuğu olduCity FM’in konuğu oldu    
 
Avrupa Batı Trakya Türk Fede-
rasyonu (ABTTF) Başkanı Halit 
Habipoğlu 11 Temmuz 
Çarşamba günü Batı Trakya’da 
yayın yapan City FM’de 
gerçekleştirilen „Artı Eksi“ 
programına katıldı. Programda 
spikerin ve dinleyicilerin 
sorularını yanıtlayan Başkan, 
Batı Trakya ve ABTTF üzerine 
önemli mesajlar verdi. Pro-
gram yapımcısı ve City FM’in 
sahibi Halit Halil İbrahim’in 
sunduğu program Başkan 

Habipoğlu’nun kısa bir 
özgeçmişinin sunulması ve 

ABTTF hakkında bilgilerin ve-
rilmesi ile başladı. Öncelikli 

olarak ABTTF’nin yapısını, 
uluslararası faaliyetlerini anla-
tan Habipoğlu ardından 
Avrupa’da faaliyet gösteren 
Batı Trakya Türk derneklerini 
anlattı ve etkinliklerini 
tanıttı. 
 
ABTTF’nin uluslararası faaliy-
etleri esnasında Batı Trakya 
sorununun çözümü için önce-
likli olarak diyalog yollarını 
aradıklarını açıklayan 
Habipoğlu bir örnek vererek 
AKPM temasları sırasında Yu-
nan delegasyonu ile de 
görüştüklerini anlattı ve 

 

Habipoğlu, İskeçe Müftüsü Ahmet Mete ve Sebahattin MüminHabipoğlu, İskeçe Müftüsü Ahmet Mete ve Sebahattin MüminHabipoğlu, İskeçe Müftüsü Ahmet Mete ve Sebahattin MüminHabipoğlu, İskeçe Müftüsü Ahmet Mete ve Sebahattin Mümin    
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„Azınlığımızı hiç bir şekilde 
zor duruma düşürmeden 
sorunlarımızın bütün 
muhatapları ile görüşüyor ve 
kendilerini bilgilendiriyor ve 
diyalog kurmaya çalışıyoruz“ 
şeklinde konuştu. 
 
Batı Trakyalı gençlerle Batı Trakyalı gençlerle Batı Trakyalı gençlerle Batı Trakyalı gençlerle 
çalışmak istiyoruzçalışmak istiyoruzçalışmak istiyoruzçalışmak istiyoruz    
 
Dinleyicilerden gelen bir soru 
üzerine Avrupa’daki üniversite 
mezunu genç Batı Trakyalıları 
da ABTTF’nin çalışmalarına 
katmayı amaçladıklarını belir-
ten ABTTF Başkanı bu amaçla 
kurmuş olduğumuz çalışma 
masalarının faaliyet alanlarını 
daha da genişleterek üniversi-
teli Batı Trakyalıların 
katılımını arttırmayı hedefle-
diklerini açıkladı.  
 
„Kimlik meselesi ile 
uğraşmaktansa ekonomiye 

ağırlık vermemiz gerekmiyor 
mu“ şeklindeki bir soruya da 
yanıt veren ABTTF Başkanı 
„biz etnik kimlik meselesi ile 
zaten uğraşmıyoruz. 
Azınlığımızın kimliği bellidir. 
Ancak devlet ısrarla bizim 
kimliğimizle uğraşarak sorun 
yaratıyor“ şeklinde konuştu. 
 
Gelen sorular üzerine Batı 
Trakya’da çiftçilerin, özellikle 
tütüncülerin zorluklar 
yaşadığını belirten Habipoğlu 
„bu sebeple tarımda alternatif 
üretim modelleri aranmalı ve 
Batı Trakya ekonomisi tarıma 
bağlı olmaktan çıkarılmalıdır“ 
dedi. Habipoğlu ayrıca, ABTTF 
tarafından Batı Trakya Ekono-
misi konulu bir rapor 
hazırlandığını da belirtti.  
 
Batı Trakya davasının merkezi-
nin Batı Trakya olduğunu vur-
gulayan ABTTF Başkanı, 

„ABTTF Avrupa’daki gönüllü 
bir elçi olarak sorunlarımızı 
uluslararası arenada duyurma 
görevini üstleniyor“ şeklinde 
konuşarak Batı Trakya’daki 
kurumlarımızın ve özellikle 
Azınlık Danışma Kurulumuzun 
mücadelemizde son derece 
önemli olduğunun altını çizdi. 
ABTTF’nin Azınlık Danışma 
Kurulu ve Batı Trakya’daki 
diğer kurumlarımızla işbirliğini 
güçlendirerek uluslararası a-
landa daha fazla etkinlik 
yapmayı amaçladığını söyledi. 
Geçmişte yaşanan bir takım 
iletişim eksikliklerinin artık 
aşıldığını belirten Habipoğlu 
„Danışma Kurulumuz ile 
işbirliği içerisinde çalışıyoruz“ 
dedi.  
 
Bir başka soru üzerine 
ABTTF’nin parti anlamında ne 
PASOK ne de Yeni 
Demokrasi’ye herhangi bir 

desteğinin olmadığını belirten 
Habipoğlu „Aksine biz Azınlık 
siyasetinde particiliğe karşıyız. 
Bağımsız olsun veya hangi 
partiden olursa olsun Batı 
Trakyamızın sorunlarını çözme 
çabasındaki bütün siyasetçile-
rimizle iletişim içindeyiz ve 
particilik yapmadan onların 
arkasındayız“ dedi. ABTTF 
Başkanı Habipoğlu Bu sebeple 
seçimlerde siyasi partilerin 
Azınlığımızı bir oy aracı değil 
bir partner olarak görmeleri 
yönünde çağrı yaptıklarını da 
belirtti. 
 
Yaklaşık iki saat süren pro-
gramda Batı Trakya Türk 
halkına canlı yayında hitap 
etme fırsatı bulan Habipoğlu, 
program yapımcısı Halit Halil 
İbrahim’e teşekkürlerini sun-
du. Habipoğlu programın sona 
ermesinin ardından radyodan 
ayrıldı.  

 
 

BATI TRAKYA FAALİYETLERİ    

Avrupa Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABTTF) Heyeti 
Gümülcine Belediye Başkanı 
Dimitrios Kotsakis’i ve Azınlık 
köylerinden sorumlu Belediye 
Başkan Yardımcısı Ali Ali 
makamında ziyaret etti. 
 
Yeni yönetimin göreve 
gelmesinin ardından 
Gümülcine Belediyesi’ni ilk 
kez ziyaret eden Habipoğlu ilk 
olarak Azınlık köylerinden 
sorumlu Belediye Başkan 
Yardımcısı Ali Ali ile görüştü. 
Görüşmede Ali’ye, ABTTF’nin 
ve derneklerin faaliyetleri 
hakkında bilgiler verdi.  
 
Daha sonra Gümülcine 
Belediye Başkanı Dimitrios 
Kotsakis ile görüşmeye geçen 
Habipoğlu, kendisini ABTTF ve 
Avrupa’daki Batı Trakyalı 
seçmenler adına tebrik etti ve 
yeni görevinde başarılar 
diledi.Habipoğlu görüşmede 
ABTTF’nin Avrupa’daki 25 bin 
dolayında Batı Trakyalıyı 
temsil ettiğini belirterek BM 

ECOSOC ve FUEN gibi 
kuruluşlara üye bir sivil 
toplum kuruluşu olduğunu 
dört dilde yayın yapan bir 
yayın organının bulunduğunu, 
Azınlığın sorunlarını Avrupa 
gündemine taşıdığını ve 
Hükümet ile diyalog kurulması 
için çalıştığını aktardı. 
Kendisinin ve belediyelerin 

Azınlık sorunları konusunda 
duyarlı olmasından dolayı çok 
memnun olduklarını ifade 
eden Habipoğlu ancak aynı 
yaklaşımı hükümetten 
göremediklerini söyledi. 
Başbakanı ve Hükümeti Azınlık 

ile diyalog konusunda ikna 
etmek için Kotsakis’ten çaba 
göstermesini isteyen 
Habipoğlu, böyle bir diyalog 
bölgemizdeki sorunların 
çözümüne yardımcı olacaktır 
şeklinde görüşünü ifade etti. 
 
Gümülcine Belediye Başkanı 
Dimitrios Kotsakis’te Azınlık 

ile Çoğunluk toplumlarını bir 
aile olarak gördüklerini 
belirterek bu yönde bir 
politika izlediklerini ve tüm 
sorunlara el attıklarını 
aktardı. Kotsakis Yeni 
Demokrasi iktidarının Azınlığa 

değer verdiğini ve kendilerinin 
Azınlığa umut ışığı yakan parti 
olduklarını söyleyerek eşitlik 
ve hukuk anlayışı çerçevesinde 
adım atarak geçmişteki ağır 
baskıları ortadan 
kaldırdıklarını ifade etti.  
 
ABTTF Başkanı Habipoğlu, 
Almanya’daki Batı Trakyalı 
çocuklara bölgeyi tanıtmak 
için düzenlemeyi düşündükleri 
yaz okulları projesine 
Gümülcine Belediyesi’nin 
destek olup olamayacağı 
yönündeki talebine olumlu 
cevap veren Kotsakis böyle bir 
organizasyonun düzenlenmesi 
için memnuniyetle yardımcı 
olacaklarını açıkladı.  
 
Kotsakis, ABTTF heyetinin 
beraberinde getirdiği, Türkçe, 
Yunanca, Almanca ve İngilizce 
dillerinde hazırlanan ABTTf 
Haber Bülteni’nin Yunancasını 
da ilgiyle inceledi. Heyet daha 
sonra belediyeye 
çalışmalarında başarılar 
dileyerek ayrıldı.  

 Ali,Belediye Başkanı Kotsakis, Habipoğlu  Ali,Belediye Başkanı Kotsakis, Habipoğlu  Ali,Belediye Başkanı Kotsakis, Habipoğlu  Ali,Belediye Başkanı Kotsakis, Habipoğlu     
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Avrupa Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABTTF) Başkanı 
Halit Habipoğlu ve Başkan 
Yardımcısı Sebahattin Mümin 
10 Temmuz Salı günü Gökçeler 
Belediyesi’ni ziyaret etti.  
 
Birol İncemehmet’i belediye 
başkanı seçildikten sonra ilk 
kez ziyaret etme imkanı bulan 
ABTTF heyeti, öncelikle 
İncemehmet’i yeni görevinden 
dolayı tebrik edip 
Incememettebrik etti.  
 
ABTTF Başkanı Halit Habipoğlu 
görüşmede Gökçeler Belediye 
Başkanı’na ABTTF’nin 
uluslararası faaliyetleri 
hakkında bilgi verirken 
uluslararası arenada Batı 
Trakya Türk Azınlığı’nın 

sorunlarını en iyi şekilde 
anlattıklarını ve lobi 
faaliyetlerine ara vermeden 
devam ettiklerini iletti. 
Sebahattin Mümin de 
ABTTF’nin cenaze fonu 
hizmetleri ve Avrupa’daki 
derneklerin faaliyetleri 
hakkında Belediye Başkanı’nı 

bilgilendirdi. Özellikle sportif 
faaliyetleri anlatan ABTTF 
Başkan Yardımcısı Sebahattin 
Mümin son yapılan faaliyetler 
ve Dr. Sadık Ahmet Futbol 
Turnuvası hakkında 
İncemehmet’i bilgilendirdi. 
Başarılı çalışmalarından dolayı 
ABTTF’yi takdir ettiklerini 

belirten İncemehmet, Batı 
Trakya Türk Azınlığı ile ilgili 
her türlü çalışmada 
Federasyon’a her zaman 
destek olacaklarını belirtti.  
 
ABTTF’nin uluslararası 
faaliyetlerine özellikle ağırlık 
vermesi gerektiğini belirten 
İncemehmet, Federasyon’un 
bu alanda çok önemli bir 
misyonu yerine getirdiğini 
ifade etti.  
 
Daha sonra, Belediye Başkanı 
İncememet kendi 
çalışmalarıyla ilgili olarak 
Federasyon heyetini 
bilgilendirdi ve iki kurum 
arasındaki işbirliğinin 
artırılmasını diledi. 

 
 

BATI TRAKYA FAALİYETLERİ    

Avrupa Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABTTF) Başkanı 
Halit Habipoğlu ve Başkan 
Yardımcısı Sebahattin Mümin 
10 Temmuz Salı günü İskeçe 
Eşitlik Listesi Başkanı Hüseyin 
Bandak’ı ziyaret etti.  
 
İskeçe Belediyesi’nde Eşitlik 
Listesi adıyla yerel seçimler 
öncesi Hüsnü Serdarzade 
öncülüğünde İskeçeli Türkler 
tarafından başlatılan hareket, 
seçimlerde büyük bir başarı 
elde etti. Hüsnü 
Serdarzade’nin vefatının 
ardından Liste’nin 
başkanlığına Hüseyin Bandak 
seçildi. Bandak’ı başkanlığı 
nedeniyle tebrik eden ABTTF 
heyeti merhum Hüsnü 
Serdarzade’ye başsağlığı 
diledi.  
 
Habipoğlu İskeçe’de kısa 
zamanda oluşturulan ve büyük 
başarı elde eden Eşitlik 
Listesi’nin çalışmalarını ilgiyle 
takip ettiklerini açıkladı. 
Lista’nin çalışmalarıyla ilgili 

bilgi veren Başkan Hüseyin 
Bandak “Eskiden belli 
insanların inisiyatifi 
doğrultusunda çalışmak 
durumunda kalıyorduk, lakin 
şimdi biz de Mecliste bir 
oluşumuz. Gerektiği zaman 
Azınlığımızın haklarını 
savunabiliyoruz ve Belediye 
Meclisi’nde ağırlığımızı 

koyabiliyoruz” şeklinde 
konuştu.  
 
Habipoğlu ABTTF’nin 30 
derneği ile birlikte İskeçe 
Eşitlik Listesi’ni desteklediğini 

belirterek önümüzdeki 
İskeçe’den bağımsız bir 
milletvekilimizin seçilmesi için 
çalışmaya devam etmeleri 
gerektiğini ifade etti. Hüseyin 
Bandak ta Eşitlik Listesi 
olarak, tekrar İskeçe’den 
milletvekili çıkarmayı 
hedeflediklerini, bu konuda 
şimdiden çalışmalara 

başlandığını ve yakında Eşitlik 
Listesi’nin merkez bürosunun 
açılışının gerçekleşeceğini 
açıkladı. ABTTF Başkanı 
Habipoğlu da Azınlığımız 
içinde particilik yapmanın 

zararlı olduğunu belirterek 
“şahıslar siyasi kariyer 
yapmaktadır ancak 
Azınlığımızın sorunları 
çözümsüz kalmaktadır. Bu 
yüzden Eşitlik Listesi Hareketi 
önemli bir örnek teşkil ediyor” 
diyerek Rodop İl Meclisi’ndeki 
durumu örnek gösterdi ve 
“PASOK Grubu içinde Türk 
üyeler çoğunlukta olmasına 
rağmen parti politikalarının 
dışına çıkamamaktadırlar” 
şeklinde konuştu.  
 
Samimi bir havada geçen 
görüşmenin ardından Hüseyin 
Bandak ABTTF Heyeti’ne bir 
yemek verdi ve kendisinin 
Türk bir işadamı olarak Batı 
Trakya ve Yunanistanın diğer 
bölgelerinde’ki yatırımları 
hakkında ayrıntılı bilgiler 
verdi. ABTTF Heyeti yemeğin 
ardından İskeçe Eşitlik 
Listesi’ne ve Başkan Hüseyin 
Bandak’a seçim çalışmalarında 
başarılar diledi ve 
teşekkürlerini sunarak 
İskeçe’den ayrıldı. 

 

Habipoğlu , İncemehmet, Mümin Habipoğlu , İncemehmet, Mümin Habipoğlu , İncemehmet, Mümin Habipoğlu , İncemehmet, Mümin     

 

MüminMüminMüminMümin;  Başkan Hüsnü Serdarzade, Habipoğlu   Başkan Hüsnü Serdarzade, Habipoğlu   Başkan Hüsnü Serdarzade, Habipoğlu   Başkan Hüsnü Serdarzade, Habipoğlu      
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HrHronos GazetesiHrHronos GazetesiHrHronos GazetesiHrHronos Gazetesi    
29.06.200729.06.200729.06.200729.06.2007    
    

Karışıklığın DaniskasıKarışıklığın DaniskasıKarışıklığın DaniskasıKarışıklığın Daniskası    
    
Atinanın Semti Moshatoda 
Arap Kültür Merkezinin 
açılışına Seçilmiş Müftüleride 
kim çağırdı? 
 
Atina Moshato’da açılışı 
gerçekleştirilen Yunan-Arap 
Kültür Sanat Merkezi’nin Saudi 
Arabistan kapitaliyle inşaa 
etmiş olduğu Caminin 
açılışında çekilen foroğraflar 
ve yazılı metin, Atina’nın 
büyük yayın kuruluşlarına 
erişmemesine rahmen, yüksek 
tirajlı Girit Gazetesi 
(Hanyotika Nea) tarafından 
yayınlanması ülkemizin ne 
kadar karma karışık bir ülke 
olduğunu göstermektedir. 
Moshato’da açılışı 
gerçekleştirilen Arap Kültür 
Merkezi’nin açılışında, 
Gümülcine ve İskeçe Seçilmiş 
Müftüleri de azınlık 
temsilcileri olarak orada 
bulunmuşlardır.  
 
Atina Haber Ajansının haberine 
göre Atinalı Arapların Moshato 
semtinde inşa etmiş oldukları 
Yunan-Arap Kültür Sanat 
Merkezi’nin himayesi altında 
çalışacak olan bir kutsal ibadet 
yerinin açılış töreninde 
Gümülcine ve İskeçe seçilmiş 
Müftülerinin İbrahim Şerif ve 
Ahmet Mete’nin Yunanistan 
Ortodoks Kilisesi’ne ait bir dini 
görevliyle beraber 
çektirdikleri ve gazetemizde 
de görebildiğiniz fotograf, 
Atina Haber Ajansı’nın da Batı 
Trakya Türk Azınlığına ait 
aşırılık yanlılarının ve Batı 
Trakya’nın Türkiye ile 
birleşmesini isteyenlerin 
zurnasını çaldığının güçlü bir 
ispatıdır.  
 
Acaba bu haber ajansı 
Yunanistan Hükümeti’nin yasal 
yolla atadığı hakiki müftülerin 
kim olduğunu bilmiyor mu? 
Böyle ‘yalancı 
müftülerin’fotograflarının 
Yunan basınına sızması için 
Türk devletinin yüklü paralar 
ödemeye hazır olduğu bu 

zamanda böyle durumlar 
onların işlerini sadece 
kolaylaştırmayıp, işlerini 
masrafsız da yaptırmaları 
anlamına gelmektedir. Eğer 
Atina gazetecileri Batı 
Trakya’daki durumu 
bilmiyorlarsa, Gümülcine’ye 
gelmelerinde ve olayları kendi 
gözleriyle görmelerinde fayda 
var. Aksi takdirde Atina Haber 
Ajansı’nın patronu eline 
sübürgeyi alıp ortalığı 
temizlemesi gerekmektedir. 
 

Stoxos Gazetesi Stoxos Gazetesi Stoxos Gazetesi Stoxos Gazetesi     
05.07.200705.07.200705.07.200705.07.2007    
    

Azınlığa Karşı Atak Azınlığa Karşı Atak Azınlığa Karşı Atak Azınlığa Karşı Atak     
 

33 PASOK milletvekilınin 
vermiş olduğu gensoru sonrası, 
Gümülcine PASOK eski 
Milletvekili Galip Galip kendi 
partisinde aşırı milliyetçi 
akımlar tespiti neticesinde 
üzgüntüsünü dile getirdi. 33 
PASOK milletvekilınin vermiş 
olduğu gensoru Batı Trakya’da 
uygulanan Türk 
provokasyonlarına karşı 
verilmştir. PASOK 
milletvekillerinin Türkiye’nin 
Batı Trakya politikasına karşı 
böyle bir tutum izlediklerine 
kesin gözüyle bakılıyor.   
 
Gümülcine Türk Konsolosluğu 
görevlilerini Gümülcine’deki 
bir sokak isminin Gümülcine 
Belediyesi tarafından 
değiştirilmesi çok rahatsız 
etmiş durumda.  
 

Gümülcine Belediyesi Ekim 
2006’daki yerel seçimler 
öncesi, Gümülcine’de „Yunan 
Dostu Türk Ali Ustoğlu Sokağı“ 
olarak adlandırılan sokaktaki 
tabeladan „Türk“ kelimesi 
çıkartarak sokağın ismi „Yunan 
Dostu Müslüman Ali Ustoğlu 
Sokağı“ olarak değiştirdi. 
Gümülcine Belediyesi 
tarafından yapılan uygulama 
Azınlık ve Türkiye’nin 
yaverleri arasında tepki 
toplarken, Yunanlı yetkililerin 
Azınlığın kimliğine karşı olan 
tahammülsüzlüğünü bir kez 
daha ortaya cıkardı. 
Üsküplüler (Makedonlar) bile 
onlara taraf çıkmış ve onları 
desteklemişlerdir.  
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Türkiyedeki Kemalist-İslamcı 
çatışması çok politik yorumcu 
tarafından değerlendirilmiştir. 
Fakat bu çerçevede 
Yunanistanın Batı Trakya 
bölgesinde uyguladığı dış 
politika bu konu hakkında 
açıklık kazanmamış durumda. 
Batı Trakyadaki Yunanistanın 
bu politikası komşunun 
islamdemokrasisi adı altında 
yükselen bu politikanın akımı 
altına girmiş durumda. Bizim 
bu durumdan bugüne kadar 
çıkardığımız ana fikir bugüne 
kadar kemalist politika sabit, 
komşularına olduğu kadar 
kendi vatandaşları için de 
tehlikeli bir faşist ve aşırı 
sağcı bir politika olmasıydı. 
Mustafa Kemalin komik kişiliği 
altındaki Türk Askerinin bu 
lider rolü, Kemal, aşırı baskılı 
dış politika, her yerinden 
fışkıran derin devlet, Kürtlerin 
eziyeti, devletin histerik din 
karşıtlığı, aşırı toplumsal 
dengesizlik, devletin canş 
geçmişi hakkında suskunluk ve 
laf kaldırmama politikası 
ülkeyi diyalektik konusunda 
pasif düşürüyorlardı. Fakat 
Erdoğanın gelmesiyle 
modernleşen ve daha da 
modernleşecek olan bu 
sosyopolitik sistem Avrupa 
normlarına ayak uydurma 
yolunda bayağı yol kat etmiş 
bulunmaktadır. Bu ne 
demektir? Bu demektir ki 
Yunan dış politikası da 
Türkiyedeki gelişmelere ve 
modernleşmelere karşı yeni 
dinamiklere girmesi ve hele 
hele Yunanistanın Batı Trakya 
da uyguladışı dış politika 
yeniden gizden geşirilmelidir. 
Tabi burada Amerikanlaşmış 
Yunan politikasını ifade etmek 
dışında ‘Türkiyenin Avrupa 
Politikasını destekliyoruz’ 
mantığından farklı bir politika 
olarak daha ciddi ve kapsamlı 
politikalar ifade ediyoruz.  
 

Bu istikamette Erdoğanın 
izlemiş olduğu politikalar 
doğrultusunda askeriyenin 

devlet politikasındaki etkisini 
azaltıp devlet din anlayışını 
zirveye çıkarmaya, derin 
devleti kökünden kazımaya ve 
Türk toplumunu yönetim ve 
gelir çarkının içine daha 
entegre etmeye endeksli 
politikalar doğrultusunda 
büyük adımlar atılmış 
durumda. Bunun yanında Kürt 
meselesinin de çözüme doğru 
gitmesi bölgedeki Türk ve 
Kürtlerin uyum içinde 
yaşamalarını kolaylaştıracak 
nitelikte. Lozan 
Antlaşmasındaki azınlığın 
ifadesi bizim 
beceriksizliğimizin feracesi 
olmuştur. Nerden bilebilirdik 
ki Müslüman Azınlık anlayışının 
arkasında Türk anlayış ve 
düşünce tarzının o kadar bu 
toplumda yol kat edeceğini. 
Bu da Yunanistanın tanımış 
olduşu din serbestliğinin 
neticesi olarak boy göstermiş 
ve Türkiyenin ülkesinde 
uyguladığı laikliğe ters 
düşmekle beraber şimdi 
uyguladığı politika enerjisini 
islamdan almakla beraber Batı 
Trakyada onarılan ve yapılan 
camilerin sayısıda bu 
politikanın akışını 
belgelemektedir.  
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Bölgesel medyalarının, Kiraz 
Festivlinde festival aktivitesi 
ve kiraz tanıtımı dışı aktivite-
lerin yer alması 
kışkırtmalarının ardından, Yu-
nanistan Hükümeti Festival’in 
finansmanlığını yapmaktan 
vazgeçti. Doğu Makedonya ve 
Batı Trakya Bakanlığı’ndan 
yapılan açıklamada Susurköy 
belediye başkanı Kadı İsmete 
gönderilen mesajda bildirildiği 
gibi Kiraz Festivalinin organi-
zatörü festivalda kiraz tanıtımı 
dışında daha ziyade Türklük 
tanıtımı yapan kuruluşları 
festivale davet etmesi 
finansmanın iptaline yol 
açmıştır. Festivalin açılışını 
Türk Gençler Birliği Folklor 
ekibinin yapacak olması da 
bardağı taşiran son damla.  
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BATI TRAKYA YEREL BASININDAN SEÇMELER 

Hronos Hronos Hronos Hronos     

12.07.200712.07.200712.07.200712.07.2007    
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Azınlık Danışma Kurulu, 33 
PASOK Milletvekilinin verdiği 
gensoru üzerine yaptığı 
açıklamada, gensoru için sözde 
milliyetçik pazarlaması 
yapıldığı yolunda bir 
açıklamada bulundu. 
 
9 Haziran 2007’de resmi ol-
mayan ve Batı Trakya Türk 
Azınlık Danışma Kurulu 
tarafından yapılan bir 
açıklamada PASOK partisinden 
33 milletvekilinin Yunanistan 
Dış İşleri Bakanı Dora 
Bakoyanni’ye verdiği gensoru 
hakkında yaptıkları açıklamada 
şunları dile getirdiler: 
 

1) Türkiye ile azınlık ilişkileri 
Lozan Antlaşmasıyla 
belirlenmektedir. Türkiye’nin, 
garantör bir devlet olarak 
azınlığımızın haklarını 
koruması ve ilgi duyması, 
azınlığımızın da Türkiye ile 
etnik, dini, ve kültürel 
bağlarla bağlı olması kadar 
normal bir şey olamaz.  
2) Azınlığımız Müslümanlıktan 
doğan kültüre sahip olduğu 
gibi, etnik Türk kültürüne de 
sahiptir. 
3) Yunan eski ve yeni 
Başbakanları , bakanları, 
milletvekilleri, siyasileri, 
özellikle de papazları ve bir 
çok işadamları hergün 
İstanbul' a giderken ve bu çok 
normal karşılanırken, 
Türkiye’den Batı Trakya’ya 
gelen az sayıda misafirlerin 
Yunanistan için bir tehdit 
olarak algılanması mantığa 
sığmamaktadır. 
4) Yunan bankalarının Türk 
bankalarını satın almalarını 
normal karşılayan, diğer 
taraftan da bir Türk bankasının 
Yunanistan' da şube açmasına 
karşı çıkan bu 
milletvekillerinin zihniyetini 
anlamak mümkün değildir.  
5) Söz konusu milletvekilleri 
ve onlar gibi düşünenlerin Batı 
Trakya’da suni etnik kimlik 
yaratma çabalarını senelerden 
beri izlemekteyiz. Ancak, aynı 

kişilerin varolan ve gerçek 
olan etnik Türk kimliğini inkar 
etmeleri kabul edilemez. 
6) Söz konusu milletvekillerin 
aşırı şöven görüşlere sahip 
oldukları açık bir şekilde 
bilinmektedir. Ancak Trakya 
kökenli olanların (Panagiotis 
Sguridis, Yorgos Dolios, 
Apostolos Fotiadis) yarın seçim 
bölgelerine gitttiklerinde 
karşılarında bilinçli Türk 
seçmenini bulacaklarından 
zerre kadar şüpheleri 
olmamalıdır. 
7) Azınlığımız, var oluşundan 
bugüne kadar, daima Türk - 
Yunan dostluğundan yana 
olmuştur. Azınlığımızın, etnik 
ve dini kimliğiyle özgürce ve 
Yunan vatandaşı olarak eşit 
haklara sahip bir toplum 
olarak yaşamak istemesini, 
Yunan milli menfaatlerine 
aykırı imiş gibi göstermeye 
çalışan bu milletvekillerinin bu 
tutumları kabul edilemez. 

Batı Trakya Türk Azınlığı, 
gensoruyu veren PASOK 
partisinin 33 milletvekilinin 
düşünce tarzı dolayısıyla 
üzüntülerini belirtmekte-
dir. Bati Trakya Türk Azınlık 
Danişma Kurulu bu olay 
hakkındaki üzüntüsünü belirt-
mekle beraber bu aşırı milliy-
etçi düşünceleri de kınadığını 
belirtti.  
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15 gün önce PASOK’tan 33 
milletvekilinin vermiş olduğu 
ve Türk-Yunan ilişkilerinde 
Batı Trakya ile ilgili bölüm ile 
ilgili gensorunun metnine 
değinmiştik. Karşı hükümet 
için ßde olsa çok cesur sorular-
la Batı Trakyada gerçekleşen 
olayları kısa bir özetle 
alışılmışın dışında 
açıklamaktadırlar. Gümülcine 
Türk Konsolosluğunun harekt-
leri, Ankaranın bölgedeki 
eşitliği politikasını nasıl kötüye 
kullanması. Türk kökenli ol-
mayan topluluklara sozkırımı 
nasıl ve hangi şartlarda 
gerçekleştiriliyor, işi olmayan 

Türk prototiplerinin Trakyaya 
uygulanma girişimleri, Türk 
bankasının Gümülcine 
şubesinin planı vs vs. PASOK 
milletvekillerinin verdikleri 
gensoru hemen hemen şoven 
Antıfonitisi okumuşun gibi bir 
rüzgar estiriyor!!! 
 
Fakat biz bu zukarda 
okunanları ve bölgemiz için 
hayatsan anlamı olan bu 
girişimi Gümülcinede yorum-
layan kimseyi görmedik. Acaba 
Pasoktan Hrisa Manolya, parti 
genel sekreteri Pavlos Damia-
nidis, vali Aris Yannakidis ve 
mebus adayları Giorgos Petalo-
tis ve Olga Çetine ve Azınlık 
m,lletvekilleri de bu durum 
için ne diyorlar? Çok hassas 
olan bu bölgenin geleceğini 
belirleyecek bu gensoru 
hakkında hiç mi fikirleri yok?  

 
Antifonitis Antifonitis Antifonitis Antifonitis     
19 Temmuz 200719 Temmuz 200719 Temmuz 200719 Temmuz 2007    
 
Sarı Tip, Sarı Tip, Sarı Tip, Sarı Tip,     
Kara ParaKara ParaKara ParaKara Para    
 
Atinada Elefterotipiya 
gazetesinin Pazar sayısıyla 
beraber dağıtılan İos dergisinin 
03.06.2007 tarihinde 
yayınlanan sayısında yine 
Devletin gizli belgelerini allak 
bullak ederek ve her zamanki 
gibi Yunanistanı ve Yunanlıları 
hedef göstererek onları yine 
çeşitli nedenlerden dolayı 
suçlamaya kalkıştı. Böylece 
hoşuna gitmeyen birisine 
çamur atarak (Andonis 
Samaras), Yunanistanın 1990 
da Dış İşlerinin gizli 
ödeneklerini 1960 larda Batı 
Trakyada çoğunluk 
gazetelerinin subvansiyonu 
için verilmiş olan gizli ödenek 
paraları ile kariştırmakta. Son 
ödenekler sahiden de 
bilgedeki ulusal çizginin 
sağlanması amacıyla verilmiş 
ödeneklerdir, fakat bu 
ödeneklere karışanların başka 
komplolara da karıştıkları 
bellidir. Bu olaylar kimi 
çevrelerce bilinen olaylar ve 
fazla zarar vermeyen olaylar 
olarak hafiften su yüzeyine 
çıkmış olaylar olarak 
bilinirler!!! Bu kişilerin çoğu 

zaten şimdi hayatta 
değillerdir.  
 
İos Dergisi’nin redaktörleri ve 
yazarları Samarası Dış İşlerini 
ve ödenekleri kötüye 
kullandığına dair ellerinde 
delil olmaksızın kenara 
sıkıştırmayı başardıktan sonra 
bizi çok ilgilendiren olay acaba 
1993 ten sonra ne olduğunu da 
bize bildirmelerinde olacak. 
Acaba gizli ödenekler nerelere 
verildi, kaç tane ilerici ve 
modern bölgesel redaktöre 
yazar ve iş hacmi yardımında 
bulunuldu, kaç tane çok 
kültürlü tembel boş gezer 
Yunanistan’ın paralarıyla 
gazeteci kılığına girdive buna 
benyer kaç tane daha olay. 
Lütfen işi bitmiş ve vefaat 
etmiş şahıslarlan uğraşmaktan 
vazgeçsinler ve bize 
aktaracakları yeni birşeylerle 
uğraşsınlar. Görelim bakalım 
hangi paralarlan Trakyadaki ve 
daha ziyade tüm bölgedeki 
Yunan milliyettiçiliği ve Yunan 
karşıtı milliyetçilik 
doğrultusundaki basın 
desteklendi.  
 
Burada bir noktaya daha 
değinmek gerekmektedir. 
Onlara Batı Trakyadaki Türkçe 
tirajlı gazetelerin senelerce 
nasıl finanse edildiğini 
sormayacağız. Aslında bu 
soruyu genel düşünce 
mantığının dışında, Azınlık 
redaktörleride hep 
sormuşlardır.Onlara Atina 
tirajlı bir gazetenin nasıl 
kusursuz moralle o zamanki 
hükümetle beraber çalıştığını 
ve her mamkalenin kaça 
patladığını ve gazetecilerin 
bilmesi gerekmeyen böyle bol 
bol olayları sormak dışında İos 
gazetesinin yunandüşmanı 
yazarlarına başka bir şey 
sormak istiyoruz. Kendi 
ülkenden mi almak iyi yoksa 
yabancı bir ülkeden mi? KIP 
ten mi yoksa MOSSAD tan mı? 
Buna benzer bir şey duydukları 
var mı acaba? Belki biz de 
yarınlarda çıkarlarımızın hangi 
doğrultuda oldugunu 
bilemeyen ve öyle bir güzel 
yağlanan gazete oluruz, kim 
bilir.  
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Ziraat Bankası' nın Atina ve 
Gümülcine' de şube açması 
için izin verildiğini 
doğrulayan Yunanistan Mer-
kez Bankası, daha çok Türk 
bankası açılırsa memnun 
olacaklarını bildirdi. 
 

Merkez Bankası Başkan 
Yardımcısı Panayotis Thomo-
pulos, Yunanistan'da ilk 
Türk bankası olarak faaliyet 
gösterecek Ziraat 
Bankasi' nın iki şube 
açmasıyla ilgili anlaşmanın 
hukuki bazı küçük formalite-
lerin de tamamlanmasıyla 
imzalanacağını söyledi. Hür-
riyet' in sorularını 
cevaplandıran Thomopulos 
" İzin ile ilgili iki komisyon-
dan da olumlu sonuç çıktı. 
Bir iki küçük formalite kaldı. 
Hukuki konular. 
Uzmanlarımız bunlar üzerin-
de çalışıyor. Kısa sürede 
herşey tamamlanmış olacak"  
dedi. 

İlişkiler için önemliİlişkiler için önemliİlişkiler için önemliİlişkiler için önemli    
 
Türkiye' deki bir bankanın 
Yunanistan' da şube açmasını 
iki ülke ilişkileri açısından 
fevkalade önemli bulduğunu 
vurgulayan Thomopulos 
"Eğer daha çok Türk bankası 
ülkemizde şube açarsa bun-
dan mutlu olacağım"  diye 
ekledi. Daha bir ay önce 
Ankara' ya gittiğini ve Mer-
kez Bankasi' nın 75. kuruluş 
yıldönümü törenlerine 
katıldığını söyleyen Thomo-
pulos, Türkiye' deki 
temaslarından son derece 
memnu kaldığını ayrıca Yu-
nan ve TC Merkez bankaları 
başkanları arasında da iyi bir 
iletişim bulunduğunu  
belirtti. 
 
Batı Trakya’da sevinçBatı Trakya’da sevinçBatı Trakya’da sevinçBatı Trakya’da sevinç    
 
Ziraat Bankası' nın Gümülci-
ne' de şube açacak olması 
Batı Trakya Türk azınlığını 
sevindirdi. Hüriyet' e 
konuşan milletvekili İlhan 

Ahmet 'Fevkalade bir 
gelişme. Tarıma yönelik bir 
bankanın Batı Trakya' da 
çalışması hem bölgedeki 
yatırımlara hem de 
işadamlarına yeni ufuklar 
açacak. Ayrıca Türk-Yunan 
dostluğuna da katkısı 
olacağını zanediyorum"  dedi. 
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Edinilen bilgilere göre, Zi-
raat Bankası' nın Yuna-
nistan' da şube açması ile 
ilgili Yunan Merkez 
Bankasi' nın kararında Kara-
manlis Hükümetinin siyasi 
iradesi önemli rol oynadı. 

Ana muhalefetteki Pasok'un 
33 milletvekili 31 Mayıs 2007 
tarihinde parlamentoya ver-
dikleri soru önergesinde 
"Ziraat Bankası müslüman 
çiftçileri ekonomik ve 
dolayısıyla siyasi denetim 
altına alabilmek amacıyla 
şube açmak istiyor diyerek, 
Türk bankasını Gümülcine' -
de faaliyet göstermesine izin 
verilmemesini istemişlerdi. 
Milletvekili İlhan Ahmet bu 
konuda da 'Pasok tehlike 
edebiyatı yaparak, Batı Tra-
kya Türklerini derinden 
üzmüştür"  ifadesini kullandı 
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